

REACH 标准合规性声明

符合欧洲化学品管理局第 1907/2006 号 REACH 标准的声明

致有关人士，

我们在此确认本司所有提供于生产线的原料其含有的高关注化学物质均没有超过在 2007 年 6 月 1 日发布的第 1907/2006 号 REACH 条例 (EC) 以及其在 2020 年 6 月 18 日所发布的最新物质名单 2020/878 里规定的最高浓度。

因此我们所提供的产品符合 EU REACH 标准。

此信息为基于我们对供应商提供的资料所做出的结论。

2021 年 3 月 1 日，中国深圳



苏威威
运营副总经理

REACH Conformity Declaration

Declaration of Conformity to REACH Regulation (EC) No. 1907/2006

To whom it may concern,

We hereby confirm that the quantity of SVHC substances in the assemblies supplied by us does not exceed the maximum concentration levels according to REACH Regulation (EC) No. 1907/2006 of June 1, 2007 and all candidate lists up to the present day, e.g. (EU) 2020/878 of June 18, 2020.

Thus the assemblies we supply are EU REACH compliant.

This information is given to the best of our knowledge based on supplier information.

Shenzhen, March 1st 2021



Weiwei Su
VP, Operation